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Fusie 
 

et is zondagochtend rond 11 
uur, het slotlied heeft ge-

klonken, de predikant heeft de 
zegen uitgesproken en begeeft 
zich naar de uitgang van de 
kerkzaal in de Taborkerk om de 
gemeenteleden bij het verlaten 
van de kerk een hand te geven. 
Aangekomen in de gang wordt ach-
ter mij aan mij de vraag gesteld of 
ik het voorwoord voor de Nieuws-
brief al heb geschreven. Om te we-
ten wie het is, hoef ik mij niet om 
te draaien. Het is onze onvervang-
bare hoofdredacteur, Kees Paul, 
van onze Nieuwsbrief. Het is overi-
gens niet de eerste keer dat mij dit 
na de kerkdienst wordt gevraagd. 
Het standaardantwoord is dan en 
dat is ook zo, dat ik weet wat ik ga 
schrijven en dat hij tijdig de kopij 
zal ontvangen. 
 

In deze nieuwsbrief wil ik ingaan op 
twee zaken die momenteel binnen 
het CDA spelen.  
 

n eerste instantie wil ik het hebben 
over iets dat ons als CDA Purme-

rend zeer ter harte gaat, het samen-
gaan van de gemeente Purmerend 
met de gemeente Beemster. Eind dit 
jaar zal de realisatie hiervan plaats-
vinden. Voor beide afdelingen van het 
CDA zal dit gevolgen hebben! Van 
twee afzonderlijke CDA-afdelingen 
gaan wij naar één CDA-afdeling Pur-
merend/Beemster. Dit zal natuurlijk 
gevolgen hebben voor bestuur en 
fractie. Hoe zich dit zal ontwikkelen 
zal in de komende maanden duidelijk 
worden. Van alle ontwikkelingen met 
betrekking tot het samengaan van de 
gemeenten Purmerend en Beemster, 
zullen wij u op de hoogte houden. 
 

en ander punt waar ik uiteinde-
lijk toch aandacht aan wil be-

steden is de commotie die is ont-
staan over het zeer gewaardeerde 
fractielid Pieter Omtzigt. Ik wil mij 
in het geheel niet mengen in de 
discussies hierover, maar ik wil wel 
een opmerking maken met betrek-
king tot de wijze waarop het CDA 
zich in deze affaire presenteert. Als 
ik kijk naar onze CDA uitgangspun-
ten, kan ik mij niet voorstellen dat 
CDA’ers op deze wijze met elkaar 
omgaan. Voor een partij die zich 
voorstaat op de christelijke uit-
gangspunten vind ik het onbegrij-
pelijk dat men op deze wijze met 
een gewaardeerd, actief en zelfs 
voor velen belangrijk kamer/frac-
tielid omgaat. Het CDA onwaardig. 
Mijn hoop is er op gevestigd, dat 
e.e.a. weer in goede banen geleid 
zal worden en deze smet op het 
blazoen van het CDA snel – door 
goede ontwikkelingen binnen het 
CDA – wordt weggewassen en het 
CDA weer een positieve uitstraling 
zal krijgen. 
 

 
 

ot slot wil ik u allen een goede zo-
merperiode toewensen en degenen 

die met vakantie gaan een mooie en 
gezonde vakantie. Wees voorzichtig, 
corona is nog niet verslagen. 
 

Jan Schuuring, voorzitter 
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Algemene Politieke Be-
schouwingen CDA Pur-
merend, 17 mei 2021 
 

este collega’s, college-
leden en natuurlijk kij-

kers en luisteraars thuis. We 
staan aan de vooravond van 
een nieuw Purmerend. Een 
nieuwe gemeente waarin 
stad en platteland samen-
gaan. Een gemeente waarin 
we het beste van de Beem-
ster met zijn landerijen, 
kaas en werelderfgoed com-
bineren met al het goede 
van de stad Purmerend. 
 

 
 

Pascal Verkroost, fractievoorzitter 
 

oor ons ligt dan ook een 
bijzondere kadernota, een 

kadernota waarin wij net als 
altijd onze doelen en kaders 
meegeven. Dit keer echter niet 
voor onszelf, maar voor de 
nieuwe gemeente. Een kader-
nota bovendien in een periode 
waarin we voor grote maat-
schappelijke en financiële uit-
dagingen staan, neem alleen al 
de onzekerheden van de jeugd-
zorg. Uitdagingen waaraan we 
niet het hoofd kunnen bieden 
zonder geld. Neemt niet weg 
dat voor het CDA buiten kijf 
staat dat het nodig is om te 
blijven investeren in onze ge-
meente, in ons groen, in meer 
en betaalbare woningen, een 
goede infrastructuur, maar ook 
in zorg, cultuur en onderwijs. 
Vraag is echter of wij dit ook 
allemaal tegelijk kunnen, zeker 
als het Rijk niet met de ver-
wachte en nodige middelen 
komt voor de jeugdzorg. 
 

et CDA staat achter de 
voorliggende kadernota, 

waarin het uitgangspunt is om 
volop te investeren in onze ge-
meente, maar waar tegelijker-
tijd ook voldoende mogelijkhe-
den open worden gehouden om 
bij te sturen als de verwachte 
rijksmiddelen uitblijven. Bete-
kent dat dan dat wij geen wen-

sen hebben? Nee zeker niet, 
maar we moeten ook realistisch 
zijn. Gelet op de onzekerheden 
van onze financiële positie, de 
komende fusie en het ambitieu-
ze programma dat voor ons ligt 
kiezen wij ervoor om op dit 
moment niet met wijzigings-
voorstellen te komen. 
 

ot zover de financiën. De 
kadernota gaat echter over 

meer dan cijfers, het is ook hét 
moment om stil te staan bij onze 
mooie gemeente. En net als de 
afgelopen jaren wil ik u ook van-
avond bij mijn algemene be-
schouwingen meenemen naar de 
visie van het CDA op onze sa-
menleving en dat doe ik aan de 
hand van twee onderwerpen die 
ons aan het hart liggen: leef-
baarheid en de menselijke maat. 
 

Leefbaarheid 
k begin met leefbaarheid. 
Voor het CDA een belangrijk 

begrip, want ik heb het al vaker 
gezegd een stad of dorp heeft 
meer nodig dan alleen wonin-
gen. Juist in deze tijd wordt 
meer dan eens duidelijk dat 
bijvoorbeeld de buitenruimte, 
meer is dan de weg naar ons 
huis of het werk. Maar dat het 
plek biedt voor een wandeling 
na een lange werkdag, ruimte 
geeft om te sporten of elkaar te 
ontmoeten in het park. 
Een fijne plaats om te wonen 
vraagt dus om leefbaarheid. 
Leefbaarheid die ontstaat door 
woningen te combineren met 
plekken en momenten waar 
mensen sociale activiteiten kun-
nen ontplooien. Ik noemde net 
al de buitenruimte, maar leef-
baarheid is meer. Denk aan een 
gezond verenigingsleven, thea-
ters, evenementen, maar ook 
een bruisend stadshart met ge-
zellige horeca. De afgelopen 
jaren hebben wij hier volop in 
geïnvesteerd, bijvoorbeeld in de 
kwaliteit van het groen en de 
bomen, maar ook in cultuur met 
bijvoorbeeld de Purmaryn en P3. 
Wat het CDA betreft blijven wij 
hierin investeren en verstevigen 
we daarmee het fundament van 
onze samenleving. 
 

De menselijke maat 
n dat brengt mij bij mijn 
tweede punt de menselijke 

maat. In een sterke samenle-
ving telt iedereen. Het CDA 
streeft daarom naar een sa-
menleving waarin eenieder mee 
kan doen, een samenleving 
waarin we opkomen voor elkaar 
en de helpende hand uitsteken 
als dat nodig is. Dat vraagt iets 
van ons allemaal! Van u van 
mij, maar ook van de overheid. 
Als overheid moeten wij ervoor 
zorgen dat er voldoende maat-
regelen worden genomen om 
rechtsbescherming en een be-
staansminimum te garanderen. 
In de uitvoering daarvan han-
delt het CDA vanuit vertrouwen, 
barmhartigheid en menselijke 
maat. De toeslagenaffaire bij de 
belastingdienst laat zien hoe 
ongelofelijk het mis kan gaan 
als we de menselijk maat uit 
het oog verliezen. En die men-
selijke maat is juist nu tijdens 
de coronacrisis, belangrijker 
dan ooit. Alleen zo kunnen wij 
inwoners, ondernemers, cultu-
rele instellingen, sportclubs en 
andere verengingen helpen de 
crisis door te komen. 
 

oorzitter ik ga afronden. 
Het CDA zal zich blijven 

inzetten om op een positieve en 
constructieve manier bij te dra-
gen aan onze nieuwe gemeen-
te. Wij doen dat graag samen, 
niet met de intentie het altijd 
eens te zijn, maar wel op zoek 
naar het gemeenschappelijke. 
Om zo, samen, het beste te 
bereiken voor Purmerend. 
Daarom sluit ik af met de ze-
genbede van de heilige Francis-
cus van Assisi: 
 

 
 

“Mogen we gezegend zijn met 
genoeg dwaasheid om te gelo-
ven dat we een verschil kunnen 
maken in de wereld, zodat wij 
kunnen doen waarvan anderen 
zeggen dat het niet gedaan kan 
worden.” 
 

Pascal Verkroost, 
fractievoorzitter 
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Voetbalverenging ZOB 
 

e voetbalvereniging Zuid-
oostbeemster (ZOB) be-

staat sinds 1956 en heeft zich 
ontwikkeld tot een vereniging 
met een eigen stijl, traditie 
en gebruiken. De vereniging 
trekt niet alleen leden uit de 
Beemster, maar ook uit de 
gemeente Purmerend.  
Het is een gezonde vereniging 
met ruim 800 leden van alle leef-
tijden, verdeeld over 45 teams. 
Ook telt de club 40 mini’s, kin-
deren van 5 jaar die zich spelend 
voorbereiden op voetbal.  
 

 
 

Eveline Tijmstra in gesprek met 
voorzitter Jan Stekelenburg 

 

oorzitter Jan Stekelenburg 
leidt ons over het complex 

‘Zuidoosterpark’ aan de Purme-
renderweg in Zuidoostbeem-
ster. Er hebben net een aantal 
werkzaamheden plaatsgevon-
den, waardoor het mogelijk 
werd een volwaardig veld toe te 
voegen. Ook is er bij het club-
huis een fraai overdekt terras 
gekomen. Het hele complex 
staat er piekfijn bij. 
 

e spreken over het ver-
schil dat je in de loop der 

jaren ziet binnen verengingen. 
Het is lastiger om overal vol-
doende vrijwilligers voor te krij-
gen. ZOB heeft dit praktisch 
opgelost. Er is nog steeds een 
hele trouwe groep vrijwilligers 
die zich inzet voor onderhoud 
en het schoonhouden van alles. 
Dat is echt geweldig. De bar-
dienst wordt op een andere 
manier ingevuld. Jongeren tus-
sen de 18 en 22 jaar uit de 
Beemster draaien voor een 
kleine vergoeding bardiensten. 
Voor de jongeren een leuke 
manier om iets bij te verdienen 
en voor de club geeft dit conti-
nuïteit. Voor een aanvulling van 

het bestuur worden nog vrijwil-
ligers gezocht. 
 

ijkend naar de toekomst 
wordt vooral het contact en 

de korte lijnen met de gemeen-
te genoemd. Dat zouden ze 
heel graag behouden ook straks 
in de nieuwe gemeente. Daar-
naast is het wenselijk om het 
onderhoud van de velden bij 
Spurd onder te brengen, zodat 
dit op eenzelfde manier gere-
geld wordt als bij de Purme-
rendse sportverenigingen.  
Ik ben onder de indruk van het 
mooie sportcomplex en de vele 
activiteiten die ZOB organi-
seert. Een prachtige vereniging! 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

FC Purmerend gaat 
voor plezier in het spel 
 

amen met Ruben Zee-
man van CDA Beemster 

ga ik langs bij FC Purme-
rend. Een ambitieuze en ge-
zinsvriendelijke voetbalver-
eniging in de wijk Weide-
venne van Purmerend. FC 
Purmerend telt zo’n 900 le-
den met de grootste vrou-
wenafdeling van de regio. 
Bij de voetbalvereniging 
zijn plezier in het spel en 
de breedtesport belangrijke 
waarden. Het bestuur be-
staat uit 5 bestuursleden. 
We spreken met Nel Perse-
naire en Simon Butter.  
 

 
 

V.l.n.r.: Eveline Tijmstra (CDA Pur-
merend), Ruben Zeeman (CDA Beem-
ster), Simon Butter en Nel Persenaire 
(FC Purmerend) 
 

orona heeft veel impact op 
de voetbalvereniging. On-

danks alle beperkingen wordt 
steeds gezocht naar mogelijkhe-
den om actief te blijven binnen 
alle gestelde maatregelen, met 
name voor de jeugd. Dat dit lukt 
is iets om trots op te zijn. Er is 

een heel leuk filmpje van af-
gelopen jaar gemaakt, zie: 
www.youtube.com/watch?v=z
V823Fp7r64 
 

 
 

en vereniging draait op vrij-
willigers, de dingen die ge-

regeld worden moeten met el-
kaar gedaan worden, voor en 
door leden. Dit geldt ook voor 
FC Purmerend. Het bestuur 
besteedt hier veel aandacht 
aan. Er is een open sfeer, veel 
persoonlijke contact met vrijwil-
ligers en er wordt voor gezorgd 
dat het leuk is voor de club 
actief te zijn. Het blijft wel een 
aandachtspunt om voldoende 
mensen overal voor te vinden, 
waarbij persoonlijk mensen 
vragen vaak helpt.   
 

e praten over de kansen 
voor de toekomst. Twee 

concrete punten komen duide-
lijk naar voren. Samenwerking 
tussen alle sportverenigingen, 
bijvoorbeeld op het gebied van 
inkoop van materialen kan voor 
de verenigingen veel opleveren. 
De Sportraad zou hier een goe-
de rol in kunnen vervullen.  
 

et  andere punt is meer 
gebruik van de sportvel-

den. Door de weeks staan de 
velden overdag vaak leeg. Door 
samen te werken met andere 
organisaties kan een beter ge-
bruik van de accommodatie 
gemaakt worden. Hiervoor zijn 
de eerste stappen al gezet: er 
zit door de week een kinderop-
vang. Door corona ontstaan er 
ook mooie nieuwe dingen: een 
dansschool die lesgeeft op de 
velden, training van een vecht-
sport of een bootcamp, Spurd 
Fun of de Purvak. FC Purme-
rend ziet kansen om te komen 
tot open sportparken. Voor-
waarde om dit goed te kunnen 
doen is dat iedereen netjes om-
gaat met de materialen en 
daarvoor moet het toezicht 
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goed geregeld zijn. Gebruik 
overdag mag niet ten koste 
gaan van het gebruik van de 
voetvalvereniging in de avond 
of het weekend. 
 

ls afsluiter krijgen we nog 
twee punten mee waar 

aandacht voor gevraagd wordt: 
de toegankelijkheid naar de 
kantine voor mindervaliden en 
de kansen die er zijn om bui-
tenreclame te verbeteren. Een 
leerzaam en bijzonder leuk 
werkbezoek bij een mooie ver-
eniging! 
 

Eveline Tijmstra 
 

Inspirerend bezoek 
aan de Schuilkerk 
Beemster uit 1785 

 

p uitnodiging ga ik langs 
bij de Doopsgezinde 

Kerk aan de Middenweg in 
Middenbeemster. Een bij-
zonder gebouw, ‘Schuilkerk 
Beemster’ uit 1785 en in-
middels een Rijksmonument.  
 

 
 

aar spreek ik met het be-
stuur van de ‘Stichting tot 

behoud van de Beemster 
Doopsgezinde Vermaning’, zoals 
de officiële naam luidt. De 
roepnaam wordt mij verteld is 
Beemster Vertoeving. Op de 
website wordt de duiding van 
het woord vertoeving prachtig 
omschreven: Het is er goed 
(ver)toeven kennen veel men-
sen wel. Het woord heeft iets in 
zich van behaaglijkheid, betrok-
kenheid op elkaar. Maar ook 
oprechte nieuwsgierigheid naar 
de ander.  
Op de website schuilkerkbeem-
ster.nl is veel informatie te vin-
den over de kerkgemeenschap 
en haar activiteiten, zoals vie-
ringen en bezinningsactiviteiten 
voor een breed publiek. 
 

k maak kennis met het be-
stuur van de stichting. De 

stichting is in 2018 opgericht 
met als doel het in stand hou-
den van het Rijksmonument en 
het vasthouden aan sociale 
waarden. In de afgelopen drie 
jaar zijn de plannen uitgewerkt 
hoe het bestuur dit wil berei-
ken. Naast het kerkgebouw 
bevindt zich op het perceel het 
oude Koetshuis en de diaconie-
woningen. Deze gebouwen 
worden omgebouwd tot 6 
huurwoningen. Getracht wordt 
de woningen onder de sociale 
huurgrens te gaan verhuren. 
Daarnaast komt er een plek 
voor kort verblijf en een atelier. 
Om de waarden te behouden 
wordt de kerkzaal een plek voor 
ontmoeting waar iedereen ge-
bruik van kan maken. Geschikt 
voor kleine voorstellingen, een 
filmavond of lezingen. De ruime 
keuken biedt mogelijkheden om 
samen te koken of samen te 
eten. Verenigingen of particulie-
ren kunnen de ruimte huren 
voor eigen activiteiten.  
 

et is de bedoeling om met 
de huuropbrengsten van de 

woningen en de verhuur van de 
kerkzaal het Rijksmonument in 
stand te houden. De waarden 
worden in stand gehouden door 
de betrokkenheid van de bewo-
ners bij de algemene ruimte en 
de plek die in de Beemster toe-
gevoegd wordt waar allerlei 
dingen georganiseerd kunnen 
worden en waar mensen elkaar 
kunnen ontmoeten. 
 

et is een prachtig en crea-
tief plan. Waarbij woningen 

en een ontmoetingsplek toege-
voegd worden aan de Beemster 
én waarbij het monument on-
derhouden kan worden en zo 
voor de toekomst behouden 
blijft. Bouwtekeningen liggen 
klaar, planologisch lopen de 
procedures. Om de plannen 
mogelijk te maken en de wo-
ningen te realiseren is een forse 
investering nodig. Ook hierin is 
het bestuur al ver op weg, voor 
een deel moet er nog dekking 
worden gezocht of een lening 
voor worden afgesloten. Als er 
mensen zijn die voor dit laatste 
deel mee kunnen denken is dat 
zeer welkom. 
 

en hele leuke kennismaking 
met actieve en enthousiaste 

mensen op een prachtige plek 
in de Beemster.  
 

 
 

Interieur van de kerk 
 

Eveline Tijmstra 
 
Tussen Wal en Schip 
 

at we kampen met een 
enorm te kort aan wo-

ningen is algeheel bekend. 
Dit zorgt er voor dat huizen-
prijzen enorm zijn gestegen 
en daarmee de betaalbaarheid 
onder druk is komen te staan. 
In het bijzonder zien we vooral 
schrijnende gevallen bij mensen 
die net te veel verdienen om 
voor een sociale huurwoning in 
aanmerking te komen. Maar 
wanneer zij een woning willen 
kopen krijgen zij geen hypo-
theek. Denk hierbij aan mensen 
met een middeninkomen zoals 
politieagenten, mensen bij de 
brandweer en in de zorg.  
Zij zijn vervolgens aangewezen 
op de schaarse en vooral dure 
huurwoningen van vaak ruim 
boven de € 1000,- per maand 
wat vaak voor deze groep niet 
of nauwelijks op te brengen is. 
 

e hebben daarom een 
motie ingediend om invul-

ling te geven aan het gat tus-
sen de sociale en de dure huur 
waarbij de woningen voor een 
huurprijs tussen de € 737,14 en 
de € 1000,- worden aangebo-
den. Om zo toch betaalbare 
huur beschikbaar te maken 
voor de grote groep die tussen 
de wal en het schip vallen. 
Dit willen wij realiseren met een 
coöperatie zoals MID-Woon. 
Het bijzondere van dit model is 
dat er drie partijen betrokken 
zijn bij het woonconcept. Ener-
zijds dat de huurders, dan het 
kapitaal, de investeerders en 
als laatste wij als maatschappij 
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met z’n allen (deze kan verte-
genwoordigd zijn door een wo-
ningbouw coöperatie of de ge-
meente). Alle drie hebben zij 
een even grote stem in beslis-
singen die de corporatie bij 
meerderheid neemt. 
Op deze manier zorgen we er-
voor dat we deze betaalbare 
huurwoningen ook daadwerkelijk 
betaalbaar blijven. 
Een investeerder kan immers 
niet een woning verkopen of de 
huur verhogen zonder toe-
stemming van de huurder of de 
maatschappij. 
 

et mooie is dat de inves-
teerders op deze manier 

een gezond maar gelimiteerd 
rendement ontvangen terwijl 
we ook de belangen van de 
huurders borgen en deze wo-
ningen voor de maatschappij 
beschikbaar blijven. 
 

ok de huurders kunnen voor 
een deel investeerder wor-

den in hun eigen woning zonder 
dat zij over een enorm vermogen 
hoeven te beschikken. Zij kun-
nen dus huren en tegelijkertijd 
toch kapitaal opbouwen. 
 

ij zien dan ook grote 
meerwaarde om dit con-

cept grootschalig op te zetten. 
Echter zouden we eerst een pilot 
op kleinere schaal willen opzetten 
om hiervan te leren daar het een 
vrij nieuw concept is. 
 

ortom, met deze motie 
zorgen we voor aansluiting 

op de woningmarkt tussen soci-
ale huur en het middenseg-
ment, zodat ook de mensen die 
net te veel verdienen voor een 
sociale huurwoning maar te 
weinig voor een koopwoning 
betaalbaar kunnen wonen. 
 

 
 

Fred Koot, raadslid 

Nieuw in de raad 
 

p 27 mei ben ik geïnstal-
leerd als raadslid voor 

het CDA. Ik heb Michel Se-
gers opgevolgd, die naar de 
mooie Beemsterpolder is 
verhuisd. Samen met Anne-
miek Nuijens en Petra van 
der Laan maak ik deel uit 
van de Commissie Algemene 
Zaken en Samenleving. 
 

 
 

Burgemeester Don Bijl en Liesbeth Roet 
 

én van de belangrijkste 
onderwerpen voor de ko-

mende maanden is de keuze 
voor een geschikte locatie van 
‘de Woonplek’ in Purmerend. 
Dit is een plek waar zo'n 20 
mensen met multiproblematiek 
kunnen gaan wonen onder 24-
uurs begeleiding. Dit proces 
wordt zeer zorgvuldig doorlo-
pen. De raad moet het eens 
worden over de criteria waar 
zo’n locatie aan moet voldoen. 
Afgelegen of toch niet? Is 
openbaar vervoer op loopaf-
stand een must? Moet de om-
geving prikkelarm zijn etc. Door 
de Coronacrisis was het niet 
mogelijk om dit soort woonplek-
ken elders in het land te bezoe-
ken. We hebben daarom digitaal 
een bezoek gebracht aan Rot-
terdam, Amsterdam en Hoorn. 
Er waren filmpjes gemaakt hoe 
de locatie lag in de omgeving. 
Ook konden we praten met be-
geleiders, bewoners en buren.  
Ik hoop van harte dat het defini-
tieve besluit over de locatie in 
Purmerend nog deze raadsperi-
ode zal worden genomen. 
 

oor de fusie met de Beem-
ster moet ook de Algeme-

ne Plaatselijke Verordening 
geharmoniseerd worden, zodat 
straks in het hele gebied de-
zelfde regels gelden. Namens 
het CDA heb ik bijvoorbeeld een 

amendement ingediend om te 
voorkomen dat er vanaf 2022 
geen bijen meer gehouden mo-
gen worden in Purmerendse 
woonwijken. Tot op heden heeft 
dit namelijk nog nooit klachten 
opgeleverd. We moeten voor-
komen dat er te veel betutte-
lende regels in de APV worden 
opgenomen. 
 

erder wil ik me nog hardma-
ken voor een mooi respijt-

huis in onze regio zodat de man-
telzorgers af en toe ontlast kun-
nen worden. Degene voor wie ze 
zorgen kan dan in een vakantie-
achtige omgeving korte tijd loge-
ren. Op deze manier zorgen we 
ervoor dat mensen langer thuis 
kunnen blijven wonen. 
 

Liesbeth Roet, raadslid 
 
De Druppel 
 

ls raadslid of commissie-
lid krijg je na je benoe-

ming een toegangsdruppel, 
een soort van digitaal gepro-
grammeerd plaatje waarmee 
je in het gemeentehuis toe-
gang krijgt tot de leeskamer 
en achter de poortjes kunt 
komen. Dat is handig. 
Totdat je na een lange periode 
weer eens fysiek aanwezig moet 
en kan zijn op het gemeente-
huis, achter de poortjes. En dan 
blijkt de druppel niet meer te 
werken. Dat is lastig. De reden 
is mogelijk dat de druppel au-
tomatisch gedeactiveerd wordt 
als deze langdurig niet is ge-
bruikt liet men mij weten bij de 
servicedesk. Ze maken een 
nieuwe druppel voor je aan en je 
bent weer het vrouwtje. 
 

 
 

Annemiek Nuijens 
 

ls je dan in je agenda te-
rugkijkt hoe lang je niet 
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fysiek hebt vergaderd of om 
een andere reden op het ge-
meentehuis was, moet je lang 
terugbladeren. Je realiseert je 
dan ook hoe lang je veel men-
sen niet in werkelijkheid hebt 
gezien. Er waren Facetime-
gesprekken, digitale vergade-
ringen, webinars en heel veel 
mails en telefoontjes. Ik ben 
weer brieven gaan schrijven en 
heb bemoedigende kaartjes 
gestuurd wanneer dat nodig 
was. Maaltijden bezorgd bij 
ouderen, bloemen geregeld bij 
de CDA-leden. Er werden ver-
jaardagen niet gevierd, bruilof-
ten uitgesteld. Er waren jubilea 
zonder receptie en uitvaarten 
zonder gebruikelijk afscheid. 
Dat allemaal vanwege Corona    
 

n toch, als de dagen vol-
gens een vast ritme verlo-

pen binnen de coronaregels; de 
naasten niet door het virus ge-
troffen zijn en er geen bedrijven 
in de familie zijn omgevallen, 
lijkt de impact van de epidemie 
mee te vallen. Voor de volle 
omvang van alle gevolgen, 
moet ik misschien nog even 
geduld hebben. Ik ben in ieder 
geval blij, nu de boel langzaam 
van het slot gaat, weer mensen 
tegen te komen en te spreken.  
 

Dat een druppel nodig is om 
hier even bij stil te staan.  
 

Ik hoop u op 6 juli te zien en te 
spreken bij de gezamenlijke CDA-
vergadering in de Taborkerk. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid  
 

CDA bouwt zij aan zij 
aan nieuw Purmerend 
 

 
 

Eveline Tijmstra 

CDA-besturen Purme-
rend en Beemster dra-
gen Eveline Tijmstra 
voor als lijsttrekker 
 

n november 2021 zijn de 
vervroegde gemeenteraads-

verkiezingen in Purmerend, 
vanwege de fusie met de ge-
meente Beemster.  
Het CDA in Beemster en Purme-
rend dragen wethouder Eveline 
Tijmstra voor als lijsttrekker.  
Dat is het unanieme besluit van 
de afdelingsbesturen van Beem-
ster en Purmerend.  
Bestuurslid Hans Huibers:  
“Wij hebben een sterke en geva-
rieerde lijst kunnen samenstellen, 
met maar liefst vier Beemster-
lingen in de top tien. De lijst 
wordt opnieuw aangevoerd door 
Eveline Tijmstra, in haar hebben 
wij een ervaren, bevlogen en 
deskundige lijstrekker gevonden 
die werkt vanuit vertrouwen en 
verbinding. We kunnen ons geen 
betere lijsttrekker voorstellen.” 
 

p nummer twee van de kies-
lijst staat de huidige fractie-

voorzitter van Purmerend, Pascal 
Verkroost. Beemsterling Michel 
Segers maakt de top 3 compleet. 
De gehele lijst is hier te vinden. 
Gelijktijdig met de kieslijst is ook 
het verkiezingsprogramma ‘Zij 
aan zij’ aangeboden aan de leden. 
Belangrijke speerpunten in het 
CDA-programma zijn: het toevoe-
gen van woningen voor starters 
en gezinnen, een volgende stap 
zetten in het verbeteren van be-
heer en onderhoud van het groen 
en de wegen en werken aan een 
sterke samenleving door te inves-
teren in cultuur, (wereld)erfgoed 
en het verenigingsleven. 
 

veline Tijmstra over het ver-
kiezingsprogramma:  

“In het programma Zij aan Zij lich-
ten we onze ideeën toe aan de hand 
van aan aantal aansprekende the-
ma’s. Neem leefbaarheid als voor-
beeld. Het CDA gelooft in een sa-
menleving waarin we woningen 
combineren met een aantrekkelijke 
groene buitenruimte, met plekken 
die uitnodigen om elkaar te ontmoe-
ten. Dat betekent dat we moeten 
investeren in onze parken en plei-
nen. Maar ook theaters, evenemen-
ten en een gezond verenigingsleven 
dragen bij aan de leefbaarheid in 
stad en dorp. Evenals een bruisend 
centrum met gezellige horeca. 

Daarmee zetten we in op een sterke 
samenleving waarin we naar elkaar 
omzien en waarin iedereen meetelt. 
Niet óf jij óf ik, maar wij. Zij aan zij. 
Daar ga ik voor!” 
 

Op dinsdag 6 juli worden de kies-
lijst en het verkiezingsprogramma 
door de leden vastgesteld. 
 

Het Fusiebestuur 
 
Mededelingen v/h bestuur 
 

Liesbeth Roet als  
raadslid geïnstalleerd 

 

 
 

v.l.n.r.: Don Bijl, Liesbeth Roet, Sjoeky 
Brak, Jan Schuuring en Eveline Tijmstra 

 

n de raadvergadering van 
27 mei is Liesbeth Roet 

geïnstalleerd als raadslid voor 
het CDA.  
Zij is al enige jaren actief als 
commissielid en vervangt Michel 
Segers die vanwege zijn verhui-
zing naar de Beemster zijn raads-
zetel heeft moeten opgegeven. 
Wij wensen haar veel succes! 
 

Nieuwe leden: 
Dhr. M. (Marc)  Bolhoven en 
Dhr. J.M. (Jasper) Bouman 
 

Lidmaatschap opgezegd: 
Dhr. G. (Geoffrey) Nijenhuis 
 

ALV op 6 juli 
De gezamenlijke ALV van de Beem-
ster en Purmerend zal gehouden 
worden op 6 juli in de Taborkerk. U 
heeft daar inmiddels de uitnodiging 
en bijlagen van ontvangen. 
 

Sjoeky Brak 
 

Kopij voor het oktober-
nummer voor 27 september 

2021 sturen naar 
kees.paul@upcmail.nl 

 

Bestuur 
Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
Sawahstraat 43 
1448 BB Purmerend 
Telefoon: (0299)414600 
E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 

 

E 

I 

O 

E 

I 


